

## Föräldramöte GS86 P-11 2024-09-25

### 1. Presentation av ledare & ansvariga

Thomas & Tomas (fokus på träning och match)

Jimmy & Magnus (hjälptränare när möjlighet finns)

Göran (allt-i-allo)

Anders (kassör)

Kioskansvarig: Madde

Sekretariatsansvarig: Magnus

### 2. Spelarråd och dialog

Från och med i år kommer det att utses tre spelare som ska ingå i ett spelarråd. De tre utsedda spelarna ska vara länk mellan spelare och ledare. Ledarna utser lämpliga spelare för detta. När det gäller dialog med föräldrar så välkomnar ledarna denna, men vill att man söker upp ledarna i hallen och tar dialogen där.

### 3. Träningstider och samarbete

På grund av relativt få spelare i P10 och väldigt få spelare i P12 kommer vi i år att behöva samarbeta med båda dessa lag. Samarbetet kommer att gälla både träningar och matcher. Samarbetena kommer att utvärderas efter hand.

Måndagsträningarna blir gemensamma med P12

Torsdagsträningarna organiseras av P12, men vi stöttar med spelare.

Fredagsträningarna blir för spelare som anses mogna för spel i serie Röd 6

P10 tränar måndagar och onsdagar. Vi kan behöva stötta med spelare.

Tränarna gör uppdelningen vilka träningar som respektive spelare ska delta på. Spelarna ska alltså inte själv välja vilka träningar man går på. Man går endast till de träningar man blir kallad till!

### 4. Matcher

Serien för året heter Röd 6. P12 är anmälda till Röd 7.

P12 önskar att föräldrar till spelare som spelar matcher med P12 också ställer upp och hjälper till i kiosk/Sek om man ändå är på plats. Detta eftersom det begränsade antalet spelare i P12 också innebär att antalet föräldrar också är relativt få.

### 5. Allmänt om nivåanpassning

Denna säsong erbjuder stora möjligheter till träning och match på för individen rätt nivå i och med samarbetena med P10 och P12. Ledarna bedömer vad som är lämpligt.

## **6. Appen och kallelser**

Ledarna önskar att spelarna själva tar ansvar för att ha koll på Laget-appen och hantera sina egna kallelser. Det kan vara bra som föräldrarna att ha koll via appen till dess att spelarna klarar att hantera detta på egen hand.

Svara på kallelser så snart som möjligt! Viktigt att ändra kallelsen vid förändring så att tränarna har rätt uppgifter.

## **7. Lilla VM**

Gruppspel spelas i november. Går man vidare blir det slutspel i februari.

## **8. Falun Cup**

P11 är anmälda till Falun Cup 27-29 december. Under mötet förekom diskussioner om transporter till/från Falun. Mer information om Falun Cup kommer längre fram.

## **9. Skoghall Cup**

Vi planerar att delta vid Skoghall cup som säsong avslutning. Detta är som vanligt en endagarscup.

## **10. Pink Santa**

P12 och F11/12 har denna säsong möjlighet att anordna hemma-cupen Pink Santa som vi var med och anordnade i fjol. Troligtvis anordnas denna under trettonhelgen. Vi funderar på om vi vill delta eller inte. I år tillfaller allt överskott från denna cup föreningen.

## **11. Fotografering**

Inom kort sker lag- och individuell fotografering. Kallelse kommer. Observera att man måste ha med sig en ifylld blankett om man vill ha bilder hemskickade eller inte. Ni som inte var närvarande på föräldramötet och därmed inte fick någon blankett ombeds att kontakta ledarna i samband med träning så att ni får en blankett att fylla i.

## **12. Träningsställ och matchställ**

Beställda träningsställ är på väg.

I år kommer varje spelare att själv ansvara för sitt matchställ mellan matcherna.

## **13. Restaurangchansen & Bingolotter**

Även i år säljer vi Restaurangchansen. Däremot tillfaller intäkterna i år vårt lag. Försäljningen kommer att pågå under hela säsongen och avstämning/inbetalning sker vid två tillfällen.

## **14. Medlems- och aktivitetsavgifter**

Betala in så snart som möjligt om detta inte är gjort så att föreningen kan utfärda spelarlicens. Det går inte att spela matcher utan att licens är utfärdad.

## **15. Försäljningar och pant**

Vi diskuterade olika varianter av försäljningar. Vi börjar med att organisera insamling av pant i enlighet med förra årets upplägg. Fråga runt på jobbet eller andra kontakter om vi kan få deras pant. Fram till nyår kommer vi även att få all kioskpant. Det är viktigt att vi hjälps åt med att hämta pant i samband med måndagsträningar och panta den. Förtjänsten swishas till kassören.

## **16. Bemanning och sargvakter**

Vi ska ombesörja bemanning i kiosk och sekretariat i samband med våra hemmamatcher och kiosk samt inträde i samband med två A-lagsmatcher. I samband med de två A-lagsmatcherna ska spelarna även vara sargvakter. Städning kan också aktuellt om vi har sista matchen för dagen. Viktigt att alla hjälper till med städningen! Frågan om arbetspassen på A-lagets matcher diskuterades även allmänt.

Om någon har problem med att bemanna sitt pass finns det ungdomar som kan hjälpa till mot betalning (300kr). Tomas Keiner kan förmedla nummer till dessa.